
ZSpis zo zasadnutie Komisie finemcii, podnikatefskych aktivit a dopravy MZ Bratislava -
Lamad,

ktorii sa uskutodnila vo vel'kej zasadacej miestnosti na l. poschodi Kina Lamad
dia 19.05.2014 o 17.30 hod.

Prftomni: podl'aprezendnej listiny

Program:

l. Otvorenie
Rokovanie komisie otvorila podpredsednidka komisie financii, podnikatefskych aktivit
a dopravy Ing' Bizorior'6, ktor6 pledniesla n6vrh programu rokovania, s tym, Ze bod 9 -Ziadost' o spl6tkov'-i kalend6r - lr,llatersk6 Skola *. nltipu Neroho nebude prerokovany,
nakol'ko nedoplatky uZ boli uhraderrd,
Komisia schvrilila navrhnuty program .

2, Priority komisie + pLin invr:stiinfch akcii na rok 2014
Ing. Rychtarikov6 bliZ5ie informovalla dlenov komisie o aktudlnom stave riesenia priorit:.- jednosmerka ul. Lediny. V rrimci tohto bodu bola pozvan6 Ing. Eva Chmelov6 z ulice

Lediny 291a, ktord podala .na MU Ziadost' o zmenu organizdcie dopravy a zmenu
dopravndho znadenia na uliciL Lediny. Pani Ing. Chmelovri objasnila dopravnri situ6ciu
na uvedenej ulici. Clenovia komisie upozornili obyvatel'ov ulice Lediny, Le zo
skfsenosti nevidia re6lnu moZnost' pozitivnej odpovede z Magistr6tu. lKomisia
Ziadost'Ing. Chmelovej a obyvatefov z ulice Lediny podp,orila u nuu:rhuj. ponechat,na
tejto ulici sridasnlf stav rie$erria prem6vky.

- jednosmerka na ul. Borfnska. Komisia s tymto rie5enirn nesrihlasi, poZaduje riesit'
problematiku parkovania na tejto dasti komunikdcie v",yznadenim'zikazu st6tia na
strane srikromnei Skoly na B,crfnskei 23

Komisia Liada
- novy niivrh projektu organi:r,6cie parkovania na uliciach Studenohorsk6 , BakoSova,Na Barine a Heyrovsk6ho a bude reSpektovat' pl6novany n6vrh na riesenie

kontajnerovych stojisk a v budricnosti aj realizirciu rezidendndho parkovania
konkrdtne plochy + dasovy harmonogram

- prioritne rie5it'ulicu pod Ze(i:l<om_ spomafovade
- na zfklade odpovede z urbariiitu ohl'adne revitalizitcie kopca H6j budri finandnd

prostriedky vydlenend na trito prioritu pouZitd na ind aktivity lurei komisia;- V pripade vfsadby krikov v riimci diskusie Komisia odp,orirdala v r6mci jestvujricej
vy'sadby doplnit' oplotenie detskdh.,o bludiska spolu s vy.tvorenim chodnfka pre obdanov
s pouZitim bet6novych tv6rnic z areilu vea. V pripade potreby Ziada pouZit, finandne
prostriedky cca 2000 € zrevitaliz6cie kopca Haj. zirovei pani poslankyna Ing. Gabriela
Bizoriovii oslovi Bratislavskf vod6rensku spoloSnost' o moZnost'-rponro.ouania vo formepitnej font6nky' N6klady, ktord vznikli ZdruLeniu Painr Education, o.z. pripolievani krikov,
Ziada Komisia uhradit'z vyS5ie uvedr::nej sumy 2000 €.- vykonat' pasportiz6ciu spomal'ovadov a niisledne navrhnft' scelenie na iednotlivfch

miestach
- stavebnik pri K22 urobi 1 rniesto zo zatrtliovacich dlaLdic pri Materskej Skole,

Malokarpatskd niimestie 6



3. UPD z6ny ZeEfka UpU z6ny Malokarpatsk6 nr{mestie
Ing. Rycht6rikov6 informovala ,o stanovisku zo UPD z6ny N4alokarpatskd n6mestie, ktore
je pozitivne, s drobnymi pripomienkami, nie z6sadneho charakteru.
K UPD zony Ze(,ik vystripil lng. Zehna. ktory pritomnych informoval o ziikonoch podl,a
ktor'.ich sa pripravoval UPD ,zony Zeditk, a podl'a ktoryr;h, je stanovisko magistr6tu
chybn6. Itg Bizoiov6 ho upozornila, Le prim6tor Iit6dnik informoval miestne
zastupitefstvo Me Lamad na ostatnom rokovani, Ze stano.riskii vydand magistriitom sri
nemennd. Preto bude ndrodne irsrt'do rozporu smagistrdtom apresadit'si pOvoany zinter.
Bude potrebnd sa skutodne vysporiadat' s pripomienkami Hl, mesta Bratislava. eo sa tfka
SEA, v tejto chvili nie je moZne sa uZ odvolat' azpohl'adu VZp Sn doSlo k zanedbaniu
informovania verejnosti, nakol'ko uvedeny dokument nebol fahko pristupny. Ing.
Bizoiov6 d'alej odporudila, ab;r,' si od OU BA vyZiadali presn6 dokumenty, na zttklade
ktoqfch dospeli k dandmu rozhodnutiu. Tu bude otiizn. el OU BA nebud e povaLovat'
rokovanie so starostom a Ing. 21,elinom a Ing. Bal65ovou za dostatodnd pre obozndmenie
s poZadovanymi dokumentmi. Je tu riziko, Le uL Liadne inform6cie neziskame. TaktieZ je
potrebnd obstarat' odborne sp6r;obihi osobu pre posudzovanie vplyvov v zmysle zitkona
2412006 Z.z. o posudzovani vplyvov na Zivotne prostredi,e, uby-ru vyjadrila avedela
oponovat' rozhodnutiu OU BA.

4. Projekt ViA - Lamai
Na zasadnutie komisie boli pozvi,rni Ing. Kratochvilovii - technick y d.ozor ViA, Ing.
B_alaSovd - _zodpovedn;f 

projektant \/CA, Ing. Stromko - zdstuprca dod6vatel'a MATEp s.r.o.
VCA, Ing. Dananaiovd - externy milnagment VeA . V5etci pozt,anihostia sa ospravedlnili.
Komisia vyslovila nespokojnost' s postupom pr6c na projekte Via ako i s plnenim riloh, na
ktord sa dotazovala na ostatnom zasadnuti komisie ( n6vrh zmluvy na prace naviac,
zodpovednost', reklam6cie vdd). K.on5tatovala, Le Strkodrvina je nekvalitn6, resp. ide iba
o hlinu zmie5anri s trochou kamienkov, ktord nezodpovedajri Standardu, a taktiez uZ v tomto
memente doch6dza pri daZd'och k zmyvaniu a zhniavaniu. Okrem toho sa top6nky zaryvaji
do chodnidkov. Tym budir re6lne nevyuZitel'nd. ilenovia komisie p6n gc.iotn a ng.nitio
informovali pritomnych, Ze sa zridast.nili rokovania s firmou MAllEp, kde firmu upozomili, Ze
si nafinancovali aj pr6ce, ktord re6lne nebudri vykon6vat'ato vhodnote viac ako 16 tis eur.
Preto vyrokovand starostom akoZe izniLenie rru iu*u 13 500Eur je nezmysel, ked,Ze ide iba
g vypustenie sumy za prhce, ktord nebudri vykonan6.
Clenovia komisie taktieZ kon5tatovali, Le nemajri inform6ciu o tom di budri vyvodend
d6-sledky vodi projektantom atieL, i:i bol schv6lenlf dodatok zmluvy (uZ podpisany starostom
a firmou MATEP) Uradom pre vereind obstar6vanie ako aj OBSK 

"t" uj orLtn. navrhovand
zmeny proj ektu a prirc naviac.
Komisia vyjadrila 

. 
nespokojnost' v postupe pritc ataktieL nespokojnost' s pripravnym

materiiilom, ktory nebol pripraveny,,' zmysle poZiadavky komisie.



5. N{vrh zfverein6ho riitu rvlli Bratislava - Lamai za rok20l3
Komisia berie na vedomie n6vrh na schv6lenie ziweredndho ridrlu Mi Bratisl ava-Lama( za
rok 2013 bez pripomienok

6' Informfcia o sp6sobe lypl/icania odmien za riiast'na zasadnutiach komisif
Komisia odporriia, aby sa odmeny zaudast' na zasadnutiach komisii vyplatili v prisluSnom
roku' v ktorom sa zasadnutia komisii konali. Odmeny budri tyfmto spOsobom vyplatene, ai
fiedy, ked budri finandnd prostriedliy na odmeny ,oitl'udn.nd v aktualnom rozpodte.

T Ziadost'o prendjom kynok:rrgick6ho cviiiska v Mi Larnai - p. Drahomira
Fridrichova
Komisia odporriia oslovit'p. Fridrichovri, aby vydislila finandnd prostriedky, ktord investuje
do dandho priestoru a zinovei aby uipresnila fdel vyuLitiapozem.ku.

9_ ziadost'o prediZenie n6jomnr:j znluvy - p. MVDr. pavol eech
Komisia berie na vedomie a srihlas.i s prediZenim

?_ . ziadost'o spl6tkovy kalend6rr,- Matersk6 skola sv. Filipa lveriho
Komisia bod neprerokovala, nakol'ko vsetky nedoplatky boli uhr:adend

l0' Nrivrh na nrijom nehnutel'nLosti na Borinskej ul. i. 8 nrijomcovi Komprint, s.r.o.
ako d6vod hodnf osobitn6h:o zretela

Komisia odporriia prepracovat' nLiivrh n6jomnej zmluvy v zmysle pripomienok (drobnd
opravy na predmete, n6jmu a bliZSia iipecifikricia investicie do pre,Cmetu na;mu;.
V zmluve zosriladit' opra\T v hodnote I 000 Eur a 50 000 eur. Clenovia tomisie odponidajri
zvhLit'v pripade vy5Sich investidnych n6rokov na opravy priamo predaj objektu.

ll. Ziadost' ,,BA Studenohorsk.:f,, prerozka TS 535 ,,vNK, 'fs, N1y11,, - iiadost,
o uzatvorenie Zmluvy o budrricej zmluve o zriadeni vecnych bremien

Komisia berie na vedomie

!?: _Ziadost'o ryjadrenie - N:ijomn6 zmruva E. r/NZ/2007 -- T.o.p. AUTO
HOLDING, a.s.
Komisia berie na vedomie

13. Ziadost'o zru5enie N6jomncj zmlury _ Juraj Rehrik.
Komisia berie na vedomie

14' Ziadost'o zmenu ryuzitia predmetu nrijmu - Bc. Milan Boskovii (LopTA s. r. o.
)
Komisia odporriia vyjadrit'srihlas so zmenou ridelu vyuZitia nebytovych priestorov.



15. Cestn6 komunikfcia PodhLrij - Ziadost'o majetko-prfvne usporiadanie pozemkov
Komisia nesrihlasi so ziimenou predmetnych pozemkov. ilenka komisie pani Boskovidov6
informovala pritomn;f ch, Le presun majetkov a pozemkov rodine Haraslinovych, nebol
v poriadku, ataktieL, LebriniavstuLpu po ceste ostatnym majitel'om zitltrad za pdvodne
magistr6tnym pozemkom. Komisia Ziada doplnit'inform6cie a optitovne prerokovat'.

16. Problematika moZnosti prr:daja pozemkov na ulici Podhrij (tzt. predzrihradky)
Komisia odporuda pokradovat'v osrlovovani vSetkych majitel'ov predzalv|dok o moZnosti
odkripenia pozemkov

17. VOS - prenrijom budovy na Furmanskej ul. i. 2, Bratislava
Komisia bod neprerokovala, nakol'ko rysledky voS neboli znitme

18. N{vrh VZN o podmienkaclh prenfjmu parkovacfch miest v Mi BA - Lamai
Komisia vzala ndvrh VZN d. 3l2ctl4 o podmienkach pren6jmu parkovacich miest v Me
Bratislava - Lamad na vedomie a odporuiila jeho prerokovanie a schv6lenie na Miestnom
zastupitel'stve.

19. Aktualizicia rizemnej ener,lgetickej koncepcie Mt Bratislava - Lamai
Komisia berie informativnu spriivu na vedomie a odponida materi6l prerokovat'na Miestnom
zastupitel'stve

20. Nivrh na posky'tnutie ritel,rrvych finaninych dotr{cii - l.polrok
Komisia bod neprerokovala

?!. spr{va Duspamy s.r.o. o nedoplatkoch nijomcov bytov a DS Lamai
Komisia bod neprerokovala

)) Ziver

Ing. Gabriela Bizoilovf v.r.
podpredsednfika KFPaD


